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D'altra banda, el pöble vivía una Diada 
Nacional reivindicativa, amb un acte a la 
plaça Onze de Setembre. El COP i I'Ajun-
tament van llegir dos manifestos mentre que 
una vintena d'entitats van prendre part en 
I'ofrena floral davant del monument inaugu-
ral feia un any. A mig setembre, els alcaldes 
de la Mancomunitat i Parets del Vallès 
escenifìcaven la voluntat de crear una línia 
de bus ràpid entre la Vali del Tenes i Barce-
lona. L'objectiu era fomentar el transport 
públic i la mobilitat sostenible. 

El primer pie municipal després de les va-
cances va ser intens. Es van aprovar els nous 
preus de l'Escola Bressol i Convergència i 
Unió començà a fer l'oposició dura que va 
anunciar després de les eleccions. CiU va for-
mular prop de 35 preguntes a l'equip de 
Govern. Va ser la mateixa setmana en què 
van aparèixer algunes pancartes anti-
monàrquiques, en diverses zones del pöble. 
Mentrestant, un accident a la carretera de 
l'Ametlla, en terme de Santa Eulàlia, provo-
cava la mort a un motorista, vei de Barce-
lona. En temes de mobilitat, es canviava el 
sentit d'alguns carrers i s'anunciava que el 
trànsit a la carretera que travessa el pöble 
havia augmentai un 14% en només tres anys. 

El 30 de setembre, un centenar de persones 
van participar en una bicicletada en motiu 

de les jornades euroepees de patrimoni. Els 
ciclistes van visitar una sèrie de masies i 
Capelles del sector de llevant del pöble. El 
mateix dia, i per commemorar la setmana de 
la mobilitat sostenible, l'Agenda 21 locai va 
promoure una sèrie de viatges gratuits en 
busos dels anys 60 i 70 per la Vali del Tenes. 

En esports, l'atleta vallesà José Manuel 
Ruiz va guanyar, per tercera vegada, el 
Quart de Marató de la Vail del Tenes. En ca-
tegoria femenina la vencedora va ser la 
sabadellenca Anna Garda. La participació 
va arribar als 240 corredors. El mateix dia es 
va disputar el setè Raid Hípic de Santa 
Eulàlia, amb sortida i arribada al camping 
l'Esplanda. Hi van prendre part una vuitan-
tena de genets. També a finals de setembre, 
el Club Escacs Rondana va comengar a or-
ganitzar el primer obert d'Escacs de Santa 
Eulàlia. El campionat, que s'havia d'acabar 
el 24 de novembre, va reunir més de 100 
participants de tot Barcelona. 

Octubre 

A principi d'octubre, la policia local incre-
mentava la vigilància davant l'augment de 
petits robatoris en empreses i botigues. A 
més, les sostraccions de fil de coure que 
s'havien fet famoses arreu de Catalunya 

Finalment les obres de la segona escola es van iniciar al setembre. 
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